

Toastmasters International



Communication #1

Len Bulmer
Vice President, Public Relations
TROY Toastmasters
len.bulmer@york.ca

Denis Kelly,
Regional Clerk,
The Regional Municipality of York
17250 Yonge St.
Newmarket, ON L3Y 6Z1

REGION OF YORK
CLERK'S OFFICE
FILE No. - P03

September 1, 2009

Dear Mr. Kelly,

I am writing you to request York Regional Council at its September meeting recognize October 2009 as "Toastmasters Month".

Toastmasters International is a non-profit organization, which has been teaching valuable communication and leadership skills to people around the globe for over 80 years. There are currently over 225,000 members in 11,500 clubs in 92 countries.

The Toastmasters Region of York Club has been active for three years and counts over 30 staff as members. We take pride in our contributions to the development of communication and management skills that help us better serve the people of our Region.

Thank you for your consideration of this matter.

Sincerely,

Len Bulmer
Vice President Public Relations,
TROY Toastmasters



CLERK'S OFFICE

FILE No. -

P03

JRK → Denis K

Communication #2

**Communities
Responding
to Human Needs**RESTORATIVE
JUSTICE WEEK 2009

CAO OFFICE

26-08-2009

RECEIVED

It gives me great pleasure to call upon all Mayors, Reeves, Councillors and community leaders from across Canada to proclaim Restorative Justice Week 2009. The Correctional Service of Canada (CSC) has been an active partner in the restorative justice community for more than a decade and has been proud to provide leadership to the annual celebration since 1996.

Restorative Justice Week 2009 will be held within Canada, and throughout the world, from November 15th to November 22nd. The theme is "**Communities Responding to Human Needs**", which focuses on sharing the concrete learning and results that have come from the growing experience of practitioners and stakeholders in the application of a restorative justice approach and processes. In 2008, there were 167 towns and cities across Canada, representing almost 40% of the Canadian population, who proclaimed Restorative Justice Week.

Things you could do as leaders in your community include the following:

- Declare / proclaim Restorative Justice Week 2009. **The following link provides a printable version of a proclamation form:** <http://www.csc-scc.gc.ca/text/rj/rj2009/proc-eng.shtml>;
- Host a town hall meeting to promote an awareness of how restorative justice is expressed in your communities;
- Promote an open, respectful dialogue in an effort to help members of your community deal with issues such as community safety and relationship deterioration caused by conflict, in order to nurture the healing process;
- Challenge your community partners to create a local planning committee for Restorative Justice Week 2009 activities;
- Invite a guest speaker(s) from your community, who is involved in restorative justice, to share their perspectives or contact CSC's Restorative Justice Division for speakers to come to your event at: RestorativeJustice@csc-scc.gc.ca

Municipal participation in previous years has been a great success and we hope to build on that this year with your support. Please let us know if your city, town or village is planning an event or proclaiming Restorative Justice Week 2009. We would like to recognise your participation in our national report. It would be appreciated if you could fax a copy of the proclamation or the minutes of the meeting declaring/proclaiming Restorative Justice Week 2009. Please include your contact information to the attention of Carol-Anne Grenier at (613) 943-2171.

Sincerely,

Don Head
Commissioner

**Des collectivités
à l'écoute
des besoins humains**

SEMAINE DE LA
JUSTICE RÉPARATRICE 2009



Je suis très heureux d'inviter tous les maires, les préfets, les conseillers et les dirigeants de collectivité partout au Canada à proclamer la Semaine de la justice réparatrice 2009. Le Service correctionnel du Canada (SCC) est un partenaire actif dans le domaine de la justice réparatrice depuis plus d'une décennie; nous sommes fiers de fournir un leadership dans le cadre de la célébration annuelle de la Semaine de la justice réparatrice depuis 1996.

La Semaine de la justice réparatrice 2009 se tiendra du 15 au 22 novembre d'un bout à l'autre du Canada et partout à travers le monde, et aura pour thème « **Des collectivités à l'écoute des besoins humains** ». Ce thème souligne le partage de l'apprentissage et des résultats concrets découlant de l'expérience croissante des intervenants et des partenaires dans l'application de l'approche en justice réparatrice et des processus. En 2008, 167 villes canadiennes représentant près de 40 % de la population ont proclamé la Semaine de la Justice réparatrice.

Certaines choses que vous pourriez faire en tant que chef de file dans votre collectivité :

- Déclarer / proclamer la Semaine de la justice réparatrice 2009. **Veillez consulter le lien suivant pour une version imprimable de la proclamation générique : <http://www.csc-scc.gc.ca/text/rj/rj2009/proc-fra.shtml>.**
- Tenir une assemblée publique pour mieux faire comprendre de quelle manière la justice réparatrice est appliquée dans votre collectivité.
- Promouvoir un dialogue ouvert et respectueux dans le but d'aider les membres de votre collectivité à faire face à des problèmes comme la détérioration de la sécurité et du tissu social provoqués par des conflits, et ce, en vue de favoriser le processus de guérison.
- Lancer un défi à vos partenaires communautaires de créer un comité de planification local organiser des activités pour la Semaine de la justice réparatrice 2009.
- Inviter un ou des conférenciers de votre collectivité qui œuvrent dans le domaine de la justice réparatrice à faire connaître leurs points de vue. Vous pouvez aussi communiquer avec la Division de la justice réparatrice du SCC pour trouver des conférenciers en vue de votre événement : JusticeReparatrice@csc-scc.gc.ca.

Le taux de participation dans les années précédentes a été exceptionnel, et nous espérons accroître ce succès cette année grâce à votre appui. Nous vous saurions gré de nous informer si votre ville, village ou municipalité prévoit tenir un événement particulier ou proclamer la Semaine de la justice réparatrice 2009. Nous souhaitons souligner votre participation dans notre rapport national. Veuillez envoyer par télécopieur la proclamation officielle ou le procès-verbal de la réunion confirmant votre participation à la Semaine de la justice réparatrice 2009. Veuillez aussi inclure vos coordonnées à l'attention de Carol-Anne Grenier, au 613-943-2171.

Je vous prie d'agréer mes salutations les meilleurs.

Le commissaire
Don Head

From: Carol S <carols@rogers.com>
Date: September 20, 2009 10:10:31 AM EDT
To: dennis.kelly@york.ca, joyce.frustaglio@vaughan.ca, friuliterrace@belinet.ca, Villa Leonardo Gambin - FLTC Charity <friulitc@on.aibn.com>
Subject: **Regional Council meeting - September 24th**

Dear Mr. Kelly,

My name is Mr. Armand Scaini, President of the Friuli Benevolent Corporation.

I would like to appear before the Regional Council meeting on September 24th at 9:30am. At this time, I wish to bring forward the reasons for an all Italian mandate at the Friuli Terrace Senior Apartment.

I appreciate you allowing me to bring forth our reasons and look forward to meeting you on September 24th.

Armand Scaini